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Klub vijećnika HDZ-a Grada Varaždina i predsjedništvo Gradske organizacije HDZ-a 

Grada Varaždina, nakon održanog sastanka donijelo je odluku o glasanju po 

točkama dnevnog reda na nadolazećoj sjednici Gradskog vijeća Grada Varaždina. 

 

„HDZ Grada Varaždina podržat će rebalans proračuna kojim su obuhvaćeni projekti 

na kojima smo inzistirali prilikom davanja podrške u donošenju proračuna Grada 

Varaždina za 2022. godinu. Radi se o obnovi Habdelićevog trga, Ulice Vatroslava 

Lisinskog i Kneginečke ulice u Gornjem Kućanu, postavljanju rasvjete u 

Bombellesovoj ulici na Banfici koju čekamo već godinama te otkupu zemljišta za 

izgradnju Regionalnog centra civilne zaštite.“ – rekao je predsjednik Gradske 

organizacije HDZ-a Grada Varaždina Damir Habijan. HDZ Grada Varaždina zahtijeva 



da se rebalansom proračuna iznađu i sredstva za obnovu dječjeg igrališta u Črncu 

Biškupečkom. 

 

Na sastanku se raspravljalo i o Prijedlogu odluke o načinima pružanja javne usluge 

sakupljanja komunalnog otpada, odnosno o povećanju cijena za uslugu prikupljanja 

komunalnog otpada. Klub vijećnika i predsjedništvo HDZ-a Grada Varaždina 

predlaže gradonačelniku donošenje zaključka kojim će se subvencionirati plaćanje 

računa s 25 kuna mjesečno za dvije kategorije građana:  

- samcima čiji mjesečni prihodi ne prelaze 4.000,00 kuna, 

- obiteljima s mjesečnim prihodima do 5.500,00 kuna. 

 

„Socijalno najugroženije skupine naših sugrađana mjesečno bi tako plaćale uslugu 

odvoza otpada 25 kuna manje od ostalih, što smatramo prihvatljivim i najvažnije nam 

je da se pobrinemo za one koji zaista nisu u mogućnosti podnijeti i ovaj trošak. 

Nećemo dopustiti da povećanje cijene odvoza otpada utječe na naše socijalno 

najugroženije sugrađane. Zaključak gradonačelnika kojim se osiguravaju subvenci je, 

uvjet je da Klub vijećnika HDZ-a podrži ovu odluku.“ – rekao je Damir Habijan.  

 

Predsjednik varaždinskog HDZ-a osvrnuo se i na točku Prijedlog odluke o pripajanju 

trgovačkih društava Aquacity d.o.o., Vartop d.o.o. i Gradske tržnice d.o.o. navodeći 

kako u obrazloženju nema jasnog razloga svrhe pripajanja. „Postoji bojazan da će 

loše bilance Aquacityja i Vartopa pokvariti bilancu tvrtke Parkovi. Vartop bi trebao ići 

u stečaj ili likvidaciju, a Aquacity dati u koncesiju ili zakup. Očekujemo da se prijedlozi 

ovakvih odluka puno bolje i konkretnije pripreme jer uz viziju moraju postojati i 

izračuni troškova, ušteda, plan isplativosti.“ – zaključio je Habijan. 


